
 
 

 

Protokół Nr 11/15 

z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

które odbyło się w dniu 14 grudnia 2015 roku w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli.  

Rozpoczęcie obrad o godz. 1530 zakończenie o godz. 1635 

 

W momencie rozpoczęcia obrad na sali obecnych było 9 radnych.  Nieobecni byli: Ryszard Andres. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Sebastian Nabrzeski Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej, zwanej dalej Komisją Ochrony Zdrowia. 

Posiedzenie protokołowała: Katarzyna Safin 

 

Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wyrażenie opinii do projektów uchwały budżetowej na 2016 rok oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2016 – 2023. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2016 rok. 

5. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad. 

 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski rozpoczął posiedzenie. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Listę obecności 

dołączono do protokołu. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski odczytał proponowany 

porządek obrad i zaproponował zmiany tj. przesunięcie punktu 4 z punktem 3 ze względu 

na ograniczoną dyspozycyjność Starosty Janusza Zarzecznego, który chciał zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały budżetowej. Przewodniczący zapytał, czy radni mają uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad.  



 
 

 

Głosów „za” - 9, „wstrzymujących się” – 0, „przeciw” – 0; 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Wyrażenie opinii do projektów uchwały budżetowej na 2016 rok oraz Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023. 

 W trakcie omawiania punktu 3 sale obrad opuścił radny Marek Tyza.  

 

 Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nadbrzeski powiedział, że w związku 

z niepokojem towarzyszącym Członkom Komisji ze względu na niewielkie środki finansowe 

przeznaczone w projekcie budżetu na rok 2016 na SP ZZOZ Powiatowy Szpital 

Specjalistyczny chciałby zwrócić się z prośbą do Starosty Janusz Zarzecznego o złożenie 

stosownych wyjaśnień w tej sprawie. Starosta Janusz Zarzeczy powiedział, że projekt 

budżetu, który został przedstawiony nie zawiera wszystkich planów i inwestycji Powiatu. 

Ma to związek z tym, ze niektóre programy się jeszcze nie ukazały, inne są w przygotowaniu 

w związku, z czym nie można było ich zamieścić w budżecie. Dodał również, że w styczniu 

planowana jest korekta budżetu, jeśli chodzi o inwestycję. Starosta wymienił kilka 

planowanych inwestycji, które miałyby znaleźć się po styczniowej korekcie budżetu m.in.: 

 Przebudowa boiska do piłki nożnej wraz z niezbędnym wyposażeniem przy Zespole 

Szkół Ogólnokształcących im. KEN. Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

Alicja Mach dodała, że projekt jest już gotowy i obecnie oczekujemy na nabór, który 

odbyć się ma końcem stycznia w Ministerstwie Sportu. 

 Przebudowa sali gimnastycznej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 

w Stalowej Woli, gdzie również jesteśmy w trakcie kompletowania dokumentacji. 

Dodał, że to przedsięwzięcie również ma być dofinansowane przez Ministerstwo 

Sportu.  

 Modernizacja energetyczna budynków użyteczności publicznej będących 

własnością powiatu stalowowolskiego, głównie CKU, CEZ, ZSP nr 1, ZSP nr 3. 

Szacowany koszt realizacji to ok. 8,5 mln przy dofinansowaniu 85% z Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach dodała, że jesteśmy 

na etapie zbierania dokumentacji a koszt inwestycji jest bardzo szacunkowy 

i dopiero projekty „pokażą”, jakie będą realne koszty tego zadania. 

Kontynuując Starosta przedstawił również planowane inwestycje drogowe takie jak:  

 - przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R Grębów – Stany.  Szacunkowy koszt realizacji 

ok. 3 mln 200 tys. zł. Jednak przebudowa tej drogi nie jest do końca pewna, ponieważ zależy 

od uzyskania decyzji środowiskowej.  



 
 

 

- Przebudowa drogi 1019R Zarzecze – Rzeczyca Długa na odcinku od skrzyżowania 

nr 1024R do skrzyżowania z drogą Brandwica- Jastkowice.  

Starosta odniósł się również do planów Zarządu Dróg Powiatowych, gdzie planowane są 

takie inwestycje jak: 

- remont drogi w gminie Pysznica, Spokojna - Jastkowice 1022R na odcinku drogi 

Tysiąclecia w Jastkowicach oraz przebudowa tej drogi. 

- budowa chodnika w miejscowości Krzaki,  

- w gminie Zaleszany remont drogi powiatowej 1015R Jamnica – Zbydniów w miejscowości 

Kotowa Wola oraz przebudowa drogi powiatowej 1013R Zbydniów – Turbia w zakresie 

budowy chodnika na odcinku od drogi krajowej Nr 77 w kierunku miejscowości Turbia.  

- w gminie Radomyśl nad Sanem remont drogi powiatowej 1010R Czekaj Pniowski – 

Nowiny,  

- w gminie Zaklików remonty dróg powiatowych: 1001R Gościeradów – Zdziechowice, 

1002R Budki Dolne – Zdziechowice, 1004R Zaklików – Borów. 1008R Modliborzyce – 

Rzeczyca Długa.  

Natomiast, jeśli chodzi o Powiatowy Szpital Specjalistyczny, jeżeli pozwolą nam na to środki 

finansowe to proponowane są następujące zadania:  

 remont oddziału anestezjologii i intensywnej terapii, 

 dostosowanie oddziału neurologicznego i udarowego do standardów określonych 

przepisami prawnymi. Koszt tego przedsięwzięcia to ok. 7 mln. Starosta podkreślil, 

że chce to zadanie sfinansować wraz z gminą Stalowa Wola.  

  W 2017 roku planowany jest również remont bloku operacyjnego oraz SOR-u, przy 

dofinansowaniu ze środków zewnętrznych.  

Radny Wojciech Korkowski zwrócił się z prośbą do Starosty Janusza Zarzecznego 

o doprecyzowanie wypowiedzi, jeżeli chodzi o oddział anestezjologii i intensywnej terapii, 

ponieważ wcześniej była mowa o przeniesieniu do innego pawilonu szpitala, tymczasem 

teraz jest mowa o jego remoncie. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że poprzez remont 

rozumie przeniesienie i dostosowanie oddziału do przepisów ustawy. Zastępca 

Przewodniczącego Marek Ujda stwierdził, że niepokojące okazały się wyliczenia lokalnych 

portali informacyjnych, o niski budżet na ochronę zdrowia ok. 3,5 %. Starosta jednak 

uspokoił, że chodzi o kwotę przeznaczoną na składki na ubezpieczenia zdrowotne oraz 

świadczenia dla osób nieobjętych obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego a nie o środki 

finansowe przeznaczone na pomoc dla Szpitala.  Dodatkowo wyraził swoje obawy, co do 

przyszłości Szpitala, jeżeli okaże się, że finansowanie przez budżet centralny będzie 

mniejsze niż oczekiwania oraz jeśli gmina Stalowa Wola nie wesprze Powiatu w działaniach 

związanych inwestycjami, które planowane są w szpitalu. Przewodniczący Komisji 



 
 

 

Sebastian Nadbrzeski wyraził pozytywną opinię, jeżeli chodzi o Szpital, ponieważ na 

połączonej komisji w Szpitalu Radni miejscy wykazali zainteresowanie sytuacją Szpitala 

i jego potrzebami. Przewodniczący wyraził nadzieję na współpracę z Gminą Stalowa Wola. 

Biorąc pod uwagę wyjaśnienia Starosty Janusza Zarzecznego przewodniczący zapytał czy 

są uwagi, pytania lub propozycje zmian do przedstawionych projektów uchwał? Uwag, 

pytań i propozycji nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za pozytywnym opinią do projektu uchwały budżetowej na 2016 rok głosowało: 

„za” - 8 radnych „wstrzymujących się” – 0, „przeciw” – 0; 

Za pozytywną opinią do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023 

głosowało:  

„za” – 7 radnych, „wstrzymujących się” – 1 radny, „przeciw” – 0; 

Projekt uchwał Rady Powiatu zostały pozytywnie zaopiniowane.  

 

Ad. 4 Opracowanie planu pracy Komisji na 2016 rok. 

  W trakcie omawiania punktu 4. Radny Marek Tyza wrócił na salę obrad.  

Przewodniczący Komisji Sebastian Nadbrzeski przedstawił plan pracy Komisji na 2016 

rok. Przewodniczący zapytał czy są uwagi, pytania lub propozycje zmian do 

przedstawionego planu? Uwag, pytań i propozycji nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie.  

Głosów „za” - 9, „wstrzymujących się” – 0, „przeciw” – 0; 

Projekt uchwały Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

 Komisja Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej opiniowała następujące 

materiały na Sesję Rady Powiatu: 

  

Zatwierdzenie planów komisji stałych pozostało bez rozpatrzenia ze względu na brak 

załączników. Zostaną one omówione na Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom 

powiatowym w roku 2015 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: 



 
 

 

starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów 

pracy.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski, zapytał czy radni mają 

pytania i uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosów „za” - 9, „wstrzymujących się” – 0, „przeciw” – 0; 

Projekt uchwały Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2016 rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Rady. Przewodniczący Komisji 

Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski, zapytał czy radni mają pytania i uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie.  

Głosów „za” - 9, „wstrzymujących się” – 0, „przeciw” – 0; 

Projekt uchwały Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2015 – 2023. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski, zapytał czy radni mają 

pytania i uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosów „za” – 9, „wstrzymujących się” – 0, „przeciw” – 0; 

Projekt uchwały Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni mają 

uwagi do protokołu z 9 posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji 

Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej z dnia 19 listopada 2015 roku.  

Głosów „za” - 7, „wstrzymujących się” – 2, „przeciw” – 0; 

Protokół Nr 9/15 z dnia 22 września 2015 r. został przyjęty. 

 

Ad. 6  Wolne wnioski.  

 Wolnych wniosków nie zgłoszono.   

 



 
 

 

Ad. 7 Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zamknął obrady Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

 Przewodniczący Komisji 
 Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 
  

 Sebastian Nabrzeski 

 

 

 


